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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de 31 mai  2011 în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 

 Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Doamnelor şi domnilor, 
Înainte de a declara deschisă şedinţa ordinară, având în vedere că au avut loc 

două evenimente importante care s-au întâmplat săptămâna trecută, vă rog să-mi permiteţi ca 
şi în numele dumneavoastră să transmitem „La Mulţi Ani!” colegilor  noştri, domnul Viorel 
Sasca şi domnul Marcel Mihoc, a căror zi de naştere a fost în această perioadă. Le transmitem 
multă sănătate şi le dorim să aibă parte de tot binele din lume.  Sigur, tot în această perioadă a 
fost şi ziua domnului Titu Bojin, dar cum domnia sa lipseşte astăzi, îi vom transmite urările cu 
altă ocazie.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Doresc să mulţumesc tuturor pentru urările făcute şi vă doresc, la rândul meu, 

tuturor numai bine.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 33 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  Lipsesc 
domnii Bojin Titu, Borha Liviu şi Sarmeş Dan.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 132/25.05.2011 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint,  în  continuare,   ordinea   de  zi   a   şedinţei: 
1) - Întrebări, interpelări. 
2) -  Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din TVA pentru 

echilibrarea bugetelor locale pe anul 2011. 
3) -  Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei zilnice de hrană pentru 

beneficiarii din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Timiş.  

4) -  Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului rectificat al Judeţului Timiş şi a 
bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 2011. 

5) -  Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la domeniul public al judeţului 
Timiş a unor bunuri imobile. 

6) -  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al judeţului Timiş.  

7) -  Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor spaţii din Palatul 
Administrativ.  

8) -  Proiect de hotărâre  privind completarea anexei nr. 1 la Hotărârea C.J.T nr. 
65/2011.  

9) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Normativului privind dotarea cu 
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autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  
10)- Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă a unui autovehicul pentru 

organizarea transportului elevilor.  
11)- Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri în legătură cu managementul 

Teatrului pentru Copii şi Tineret „Merlin” Timişoara.  
12)- Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri în legătură cu managementul 

Muzeului Satului Bănăţean.  
13)- Proiect de hotărâre  privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 

tehnico – economici ai investiţiei  „Sistem integrat de management al deşeurilor 
în judeţul Timiş”.  

14)- Proiect de hotărâre  privind aprobarea proiectului „BE NATUR – Îmbunătăţirea 
managementului Siturilor Natura 2000”.  

15)-  Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei de traseu a căii majore rutiere, 
potrivit proiectului „Studiu de Prefezabilitate Cale majoră rutieră în perspectiva 
descărcării circulaţiei de pe autostradă din nodul rutier km. 40 – 41 spre 
municipiul Timişoara prin DN 69”.  

16)- Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.J. Timiş nr. 35/2006. 
17)- Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului Timiş la constituirea 

Asociaţiei „Timiş – Torontal – Bârzava”.  
18)- Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii Protocolului de colaborare cu 

Mitropolia Banatului – Arhiepiscopia Ortodoxă Română a Timişoarei.  
19)- Proiect de hotărâre privind prelungirea Protocolului de colaborare cu SC Fotbal 

Club Timişoara SA.  
20)- Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice al 

Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor Timiş pe anul 2011.  
21)- Diverse 

 Dacă mai sunt şi alte puncte care aţi dori să fie introduse în ordinea de zi? Dacă 
nu, supun la vot ordinea de zi prezentată.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 32 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian 
– Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, 
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi două abţineri din 
partea domnilor Marius Cârceie şi Constantin Ostaficiuc.  
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din 21 aprilie 2011.   Dacă sunt discuţii? 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul verbal al şedinţei ordinare din 21 aprilie  
cu 34 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu 
Adam, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, 
Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
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Punctul nr. 1 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Dacă sunt întrebări, interpelări? 

 Înainte de a vă da cuvântul, vă rog să-mi permiteţi să fac eu câteva precizări.  
 Săptămâna trecută,  aici în Timişoara,  a fost Comitetul de Monitorizare al POS 
Mediu şi apoi am fost în vizită la deponeul de la Ghizela. Domnul vicepreşedinte Adam 
Crăciunescu împreună cu echipa care s-a ocupat de Ghizela i-a condus şi, în final, 
investiţia a fost apreciată de acest comitet.  
 Au fost, din păcate, mulţi aceia care au născut fel de fel de legende, precum că am 
depus deja gunoiul acolo, că sunt probleme de funcţionare etc. însă, cu toate acestea 
este o investiţie apreciată.  
 Acum suntem în faza finală, am intrat în procedura de recepţie, iar cu această 
ocazie aş vrea să mulţumesc întregii echipe care a lucrat la acest proiect important pentru 
judeţul Timiş.  
 Având în vedere că domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu a condus ultima 
fază de implementare aş vrea să-l rog pe domnia sa să ne facă câteva precizări în 
legătură cu observaţiile Comitetului de Monitorizare şi cu concluziile care s-au desprins în 
urma acestei vizite de la Ghizela.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
 După cum puteţi observa din imaginile care se derulează pe monitoare, în cursul 
zilei de vineri Comitetul de Monitorizare a fost în vizită la deponeul Ghizela. La acest 
deponeu lucrările s-au finalizat şi intrăm chiar de mâine (01.06.2011) în procedura de 
recepţie.  
 După cum ştiţi au existat eforturi foarte mari din partea consiliului judeţean pentru a 
finanţa această lucrare înainte de a avea finanţarea Uniunii Europene, iar pentru acest 
lucru am fost felicitaţi chiar de domnul ministru prezent la Comitetul de Monitorizare.  
Avem un atu în plus pentru că zilele acestea, după ce aprobăm studiul de fezabilitate cu 
indicatorii tehnici ai deponeului, dosarul complet cu toate aceste acte va putea fi transmis 
la Bruxelles pentru aplicaţia de finanţare.  
 Am obţinut, în urma discuţiilor cu experţii în probleme de finanţări POS Mediu, 
promisiunea acestora că avem şanse  să ne semneze finanţarea luna aceasta dacă 
dosarul va ajunge la Bruxelles până în data de 15, astfel,  încât să fie pe primul semestru 
al anului 2011 şi să avem posibilitatea să continuăm celelalte investiţii în cadrul 
Sistemului Integrat de Management al Deşeurilor.  
 Aşa cum a spus şi domnul preşedinte, ei aveau informaţia că am depozitat deja 
deşeurile acolo, că este o dezordine totală, însă când am ajuns acolo şi au văzut toată 
investiţia au fost plăcut surprinşi şi am primit felicitări pentru această realizare.  La 
întâlnirea ce a avut loc la Primăria Timişoara, domnul  Butnariu Florin – director în cadrul 
Ministerului Mediului şi-a exprimat poziţia subliniind faptul că este una din cele mai 
importante investiţii realizate din ţară.  
 În consecinţă, Consiliul Judeţean Timiş a făcut primul pas în această investiţie, 
următorii paşi privind delegarea de servicii şi a operatorului pe deponeu, precum şi 
celelalte investiţii legate de închiderea gropilor Parţa, Sânnicolau, Deta, Lugoj şi Făget, 
dar şi  cele legate de celelalte centre de colectare de la Jimbolia, Timişoara, Deta şi 
Făget.  Cred că de această dată am intrat în linie dreaptă, având astăzi indicatorii 
aprobaţi putem completa aplicaţia, fişa tehnică pentru caietul de sarcini care este deja 
pregătit pentru delegarea operatorului la nivelul deponeului, iar în momentul în care avem 
operatorul putem depozita la Ghizela deşeurile menajere nepericuloase.  
 Astfel, am făcut un pas important în integrarea acestui sistem, iar acest lucru l-am 
putut realiza datorită faptului că a existat înţelegere şi colaborare în cadrul consiliului 
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judeţean şi nu am pierdut timpul demonstrându-le că, din punct de vedere tehnic, am 
lucrat mult mai bine decât echipele de consultanţă ale ministerului. Chiar am adus şi 
critică reprezentanţilor Ministerului  Mediului pentru că au rămas în urmă cu aplicaţia deşi 
aceasta era o problemă ce trebuia rezolvată de dânşii.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Observaţia este în legătură cu acea analiză cost-beneficiu. Ştiţi foarte bine că până 
acum am achitat 14 milioane euro şi probabil că până la sfârşitul  lunii vom achita până la 
21 – 22 milioane euro, totul fiind din bugetul propriu al consiliului judeţean. 

În urma promisiunilor primite de la Comitetul de Monitorizare, dacă ne mişcăm 
repede, s-ar putea să primim un prim avans, la proiectul mare, chiar în perioada 
următoare.  

Din câte ştiţi, proiectul mare ajunge la aproximativ 50,5 milioane euro, şi el se 
referă la întregul sistem de la nivelul judeţului Timiş. Sigur, am vrut să facem aceste 
precizări pentru că acest subiect a fost mereu pus în discuţie şi este bine, ca 
dumneavoastră consilierii judeţeni să fiţi informaţi de stadiul acestei investiţii,  iar singura 
problemă pe care o mai avem de rezolvat este problema operatorului. 
 

Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
În sfârşit această investiţie este finalizată şi aş  vrea să vă întreb dacă, în urma 

testelor făcute la punerea în funcţiune, s-au constatat anumite defecţiuni sau este nevoie 
de anumite îmbunătăţiri.  

Vreau să ştiu dacă aveţi o asemenea listă sau dacă aţi luat legătura cu 
proiectantul, întrucât, personal sunt nemulţumit de condiţiile de lucru la bandă care par a 
fi improprii şi, din acest motiv, am solicitat o întâlnire cu proiectantul. Sper că aceste 
defecţiuni sunt constatate acum, că ele vor fi remediate din timp şi nu după ce vom prelua 
noi instalaţia.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
După vizita pe care am făcută împreună şi în urma observaţiilor făcute de fiecare 

dintre dumneavoastră s-a luat legătura cu proiectantul. Pe de altă parte, am semnat 
contractul cu constructorul ca acesta să ne predea instalaţia în stare de funcţionare şi nu 
să se dea drumul la maşini doar ca să arate că funcţionează maşina.  

Pentru noi a fost o surpriză plăcută faptul că acele containere în care se depun 
pentru o anumită perioadă deşeurile şi care sunt controlate pe calculator pe un program, 
pentru întreaga procedură, sunt puse în funcţiune şi funcţionează exact la parametri în 
care au fost gândiţi şi prezentaţi în proiect.  Practic stabilizează deşeul, condiţiile de 
fermentaţie controlată  specifică  şi nu există nici măcar miros în jurul acestor containere.  
 De mâine se intră în recepţie, se vor face pe o perioadă de 30 de zile absolut toate 
probele în condiţii de funcţionalitate, se consemnează în primul act al recepţiei, iar în actul 
doi al recepţiei se vor face remedierile necesare. 
 Acestea au fost precizările pe care am ţinut să vi le facem acum la acest prim 
punct al ordinei de zi, dar există şi punctul 14 unde vom discuta despre indicatorii tehnico 
economici care ar urma să fie aprobaţi de către noi.  
 Dacă mai sunt alte întrebări, interpelări? 
  
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Sigur că şi eu felicit pe toţi colegii care s-au ocupat de acest proiect întrucât este o 
investiţie deosebit de importantă. Am însă o singură remarcă şi aici, v-aş ruga domnule 
preşedinte să îi spuneţi domnului prefect că atunci când vine un ministru în vizită sunt 
invitaţi doar primarii şi consilieri judeţeni nu.  Este vorba de vizita domnului ministru 
Borbely. Eu  sunt convins că a fost o eroare pentru că altfel aş putea bănui că nu 
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cunoaşte legea, care spune că între Instituţia Prefectului, pe de o parte şi  autorităţile 
publice locale, pe de altă parte, nu există relaţii de coordonare şi doar relaţii de 
colaborare. Prin urmare, din moment ce există o comisie de mediu, o comisie de 
administraţie prin care trec proiectele cred că este normal să fie invitaţi şi consilierii 
judeţeni.  
 Revenind în gama oficială a intervenţiei mele, am această rugăminte, în numele 
mai multor colegi, ca atunci  când vine un ministru să fim chemaţi, pentru că altfel 
activitatea noastră are de suferit.  
 Eu pot să-i spun domnului Ministru Borbely, de pe postura unui om care a scris 
proiecte pe fonduri structurale şi care le gestionează, care sunt problemele absorţiei şi 
care sunt problemele la nivel guvernamental.  Cred că domnia sa putea să asculte din 
partea unui om avizat lucruri care i-ar îmbunătăţi activitatea. 
 
 

Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor defalcate din 
TVA pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2011. 

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru cultură, 

învăţământ, tineret şi sport.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, , Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi un vot împotrivă din partea domnului consilier judeţean  Adrian Negoiţă. 
 
 

Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării alocaţiei 
zilnice de hrană pentru beneficiarii din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Timiş.  
 

Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru sănătate 

şi protecţie socială.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca  
Sigur că aceste majorări făcute pentru alocaţia zilnică de hrană le-am făcut în 

condiţii dramatice în momentul  în care banii nu mai ajungeau pentru alocaţie. Având în 
vedere situaţia acestor copii, precum şi nivelul acestor alocaţii, cred că se impune o mai 
bună gospodărire a banilor. O mare parte din bugetul nostru se duce către această 
direcţie şi pentru protecţia  copilului, iar doamna director Rodica Negrea are o sarcină 
extrem de grea în aceste condiţii.  

Deci, aşa cum am spus, din moment ce o mare parte din bugetul nostru se duce 
acolo, pe social, cred că ar fi bine dacă am face un audit acolo, în special pe partea de 
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aprovizionare având în vedere evoluţia preţurilor la alimente. În consecinţă, vă propun, 
dacă sunteţi de acord, să se facă un audit pe această temă. 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă rog să reţineţi această propunere. Dacă mai sunt şi alte intervenţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte cred că este admirabil faptul că reuşim să mai dăm nişte bani 

însă, personal aş avea o propunere şi anume, noi ca şi consiliul judeţean să atenţionăm 
Guvernul de faptul că dă 35 lei pentru căţei şi doar 11 lei pentru copii. Consider că acest 
lucru este o situaţie jenantă şi aş vrea, de curiozitate, să ne spună doamna director ce 
meniu poate fi acela de 11 lei când ultimul restaurant din Timişoara are meniul zilei la 
promoţie de 15 lei. Sunt curios să aflu ce poate să mănânce un copil între 18 şi 26 de ani 
de 11,70 lei. Poate la cel de 3 – 4 ani îi dă suzeta în gură şi tace, dar la cel de 18 ani ce îi 
poate da la preţul asta? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Sigur că acum nu discutăm despre meniul din restaurante, dar noi am venit cu 

această propunere pentru că era absolut necesară şi nu se mai încadra în tarifarea 
respectivă. Voi ruga reprezentanţii Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţie a 
Copilului să facă o analiză în acest sens.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, vă supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi un vot împotrivă din partea domnului consilier judeţean Preunca Daniel.  
 
 

Punctul nr. 4 -  Proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului rectificat al 
Judeţului Timiş şi a bugetelor rectificate ale unor instituţii şi servicii publice pe anul 
2011. 

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost  avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34  voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
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Punctul nr.  5 – Proiect de hotărâre privind însuşirea apartenenţei la 
domeniul public al judeţului Timiş a unor bunuri imobile.  
 

Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială, 

Comisia de urbanism şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
 

Punctul nr. 6  -  Proiect de hotărâre privind modificarea inventarului bunurilor 
care aparţin domeniului public al judeţului Timiş.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan.  
 
 

Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită a unor 
spaţii din Palatul Administrativ.  
 
 Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 
Comisia pentru administraţie publică. 

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Domnule preşedinte, vreau să vă pun doar o întrebare: am înţeles dintr-o discuţie 

că aţi promis tinerilor pensionari că le daţi un spaţiu gratuit – este adevărat? 
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Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, am promis, dar nu în Palatul Administrativ, întrucât acolo, ideal ar fi, să rămână 

instituţiile noastre, cele care sunt legate de administraţie publică. Deci, aşa cum am spus, 
am promis maestrului că vom găsi o soluţie dar nu în Palatul Administrativ ci în celelalte 
locaţii.  

Dacă mai sunt şi alte intervenţii? Dacă nu vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 
 

Punctul nr. 8 -  Proiect de hotărâre  privind completarea anexei nr. 1 la 
Hotărârea C.J.T nr. 65/2011.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat şi avizat în Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică, formulându-se amendamentul de-a fi  modificat tariful pentru  SC 
CLASS OFFICE SRL similar cu cel pentru SC ALCODA SRL, respectiv  1,512 lei/lună + 
TVA.  

Acesta a fost amendamentul. Dacă vă susţineţi amendamentul îl supunem la vot.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supunem la vot amendamentul. 

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 32. voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – George, 
Bitea Nicolae Florin, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, 
Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian 
– Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, 
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi două abţineri din 
partea domnilor Bojin Mihăiţă şi Cârceie Marius.  
 Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin,  
Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn 
Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu 
Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch 
Cătălin şi o abţinere din partea domnului Marius Cârceie.  
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Punctul nr. 9 -  Proiect de hotărâre pentru modificarea Normativului privind 
dotarea cu autovehicule şi consumul lunar de carburanţi.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport, Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi Comisia economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 
 

Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă a unui 
autovehicul pentru organizarea transportului elevilor.  
 
 Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat de Comisia economică şi Comisia pentru cultură, 
învăţământ, tineret şi sport. Cred că era corect ca acest proiect să fie prezent şi în 
Comisia de administraţie. 

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan.  
  

 
Punctul nr. 11 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri în 

legătură cu managementul Teatrului pentru Copii şi Tineret „Merlin” Timişoara.  
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru administraţie publică.  
Rog pe Dna. Labadi Eva să-şi prezinte CV-ul.  
 
Doamna Eva Labadi 
Bună ziua,  
Aşa cum ştiţi mă numesc Eva Labadi,  am câştigat concursul pentru  funcţia de 

manager la Teatru pentru  Copii şi Tineret „Merlin” Timişoara şi sunt onorată să preiau 
această funcţie.  
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Ca studii, am terminat Facultatea de Teatru la Timişoara, am terminat la Bucureşti 
masteratul  în Regia Teatrului şi Animaţia pentru Copii. Am 23 ani de experienţă în 
domeniul jocului şi regiei pentru copiii şi am, de asemenea, foarte multe colaborări. Sunt 
membru OPA – Asociaţia Păpuşarilor din Ontario şi cred că la acest moment am 
maturitatea necesară pentru a prelua această funcţie. 

Desigur, cu sprijinul dumneavoastră şi al tuturor celor din consiliul judeţean vom 
face un teatru pentru copii simbol al copilăriei mele.  Vă mulţumesc! 

 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch  
Stimată doamnă vă urez spor la lucru şi sper că veţi pune în ordine activitatea de la 

teatru pentru copii dar şi că atunci când voi veni cu copilul meu la teatru să nu primesc 
reclame de la firme private.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Fac parte din Consiliul de Administraţie al acestui teatru şi aş vrea să vă spun că în 

cei 3 ani de mandat doar o singură dată am fost invitat acolo. Mai avem un an din actualul  
mandat de consilier judeţean şi sper că acest proiect de management va fi pus în 
practică.   

În consecinţă, vă rog ca la prima şedinţă a Consiliului de Administraţie doresc să 
fiu invitat pentru a putea urmări şi informa pe colegii mei despre acest proiect de 
management care sper să devină o realitate. Deci, aştept invitaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan  
Eu vreau doar să o felicit pe doamna director şi să fac o remarcă şi anume, 

meseria de păpuşar este foarte necesară astăzi la noi.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, mai ales dacă stai la capătul firului. Nu am specificat la care capăt.  
Lăsând gluma la o parte, aş vrea să ştiu dacă mai sunt şi alte intervenţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Eu vreau să remarc profesionalismul doamnei şi alegerea foarte bună a comisiei. 

Felicitări doamnei director cât şi comisiei.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Dacă mai sunt şi alte observaţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu 
Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel 
Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian,  Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  

Stimată doamnă Eva Labadi vă  transmitem felicitări şi mult succes în activitatea 
pe care o veţi desfăşura în calitate de director la Teatrul pentru Copii şi Tineret „Merlin” 
Timişoara.  

Într-adevăr aveţi în faţă perspective frumoase, mai ales că în acest moment locaţia 
teatrului a fost cumpărată de consiliul judeţean şi vom intra cu investiţii acolo, astfel încât 
să atragem cât mai mulţi copii din Timişoara  şi nu numai, pentru că există posibilitatea 
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acelor turnee spre lumea minunată a poveştilor în care, uneori şi noi, vrem să ne 
întoarcem.  
 
 

Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea unor măsuri în legătură 
cu managementul Muzeului Satului Bănăţean.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru administraţie publică.  
Rog pe domnul Ilaş Claudiu să-şi prezinte CV-ul.  
 
Domnul Ilaş Claudiu 
Bună ziua. Mă numesc Ilaş Claudiu şi sunt câştigătorul concursului de proiecte de 

management pentru ocuparea postului de manager  la Muzeul Satului Bănăţean 
Timişoara. Am absolvit Facultatea de Istorie şi Filozofie în cadrul Universităţii „Babes – 
Bolyai” din Cluj Napoca precum şi Facultatea de Ştiinţe Politice şi Administrative din 
cadrul aceleiaşi universităţi. Am terminat master de Management şi Afaceri Internaţionale 
în limba engleză. Am lucrat ca promotor pe fonduri europene la Primăria Buziaş, precum 
şi ca director executiv în cadrul ADID Timiş până în prezent. Doresc ca împreună şi cu 
sprijinul dumneavoastră să facem din Muzeul Satului Bănăţean un motiv de mândrie.  Vă 
mulţumesc! 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Vă mulţumim şi noi. Dacă sunt întrebări pentru domnul Ilaş Claudiu? 
 
Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 

 Sunt unul dintre aceia care dea-lungul celor trei ani de mandat am criticat foarte 
mult managementul de la Muzeul Satului Bănăţean pentru simplul fapt că nu erai deloc 
mândru să treci  pe acolo. Nu vreau decât să-i doresc succes domnului director pentru că 
asta e tot ce se poate face acum la început de drum şi sper că tot ce scrie în planul de 
management, care arată destul de bine, se va realiza în cei trei ani jumătate de mandat.  
Aş vrea să spun, în acelaşi timp că, în următorul an cât mai avem noi din actualul mandat, 
o să vin eu mult mai des la muzeu pentru că îmi doresc să văd că se schimbă ceva acolo. 
Din păcate, Muzeul Satului nu este cunoscut de cei care vin în Timişoara şi vor să vadă 
ceva în Timişoara. Cred că mulţi habar nu au că există un Muzeul al Satului în Timişoara 
şi acest lucru se întâmplă pentru că mulţi ani activitatea de acolo a stagnat sau a 
însemnat doar diferite manifestări sau spectacole în aer liber făcute şi acestea cu sprijinul 
consiliului judeţean.  
 Sper ca de această dată să se întâmple mult mai multe activităţi şi, de asemenea 
sper ca la începutul anului când vom face bugetul să vedem şi venituri la muzeu.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
 În primul aş vrea să-l felicit pe domnul Claudiu Ilaş pentru că a câştigat concursul 
şi îi doresc succes în activitatea pe care o va desfăşura. Eu am o sensibilitate faţă de 
Muzeul Satului Bănăţean pentru că înainte de a fi preluat de consiliul judeţean acesta era 
administrat de Ocolul Silvic când m-am ocupat de el mai bine de 10 ani şi parcă arăta 
mult mai bine atunci. Doresc ca în viitor domnia să se ocupe de cât mai multe proiecte, 
astfel încât muzeul satului să devină un loc de referinţă al judeţului şi un loc în care toată 
lumea să meargă cu plăcere acolo.  
 Am convingerea că domnia sa are experienţa necesară în implementări de 
proiecte şi va atrage, probabil, atât   fonduri externe cât şi fonduri din partea consiliului 
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judeţean pentru a putea realiza şi pune în aplicare proiectul de management pe care ni l-a 
prezentat.  Felicitări şi vă doresc succes! 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Doresc să-l felicit şi eu pe domnul Claudiu Ilaş şi, într-adevăr domnia sa are studii 
foarte serioase precum şi experienţă managerială. Având în vedere păstrarea tradiţiilor 
bănăţene cred că este bine să-şi formeze un grup de specialişti în domeniu pentru ca 
acest muzeu să fie reprezentativ.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Vă mulţumesc. Dacă mai sunt şi alte intervenţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de 
hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 26 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius 
Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, 
Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, 
Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  
Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, 
Suciu Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin 5 voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor Moza Ovidiu, Preunca Daniel, Răvăşilă Emilian, Spătaru 
Elisabeta, Stancu Traian şi 2 abţineri din partea domnilor Bojin Mihăiţă şi Nodiţi 
Gheorghe.  
 Prin urmare, proiectul de hotărâre fiind aprobat înseamnă că domnul Ilaş Claudiu, 
din acest moment sunteţi directorul Muzeului Satului Bănăţean Timişoara.  
 Sigur, toţi colegii mei v-au spus ce frumos este. Eu vă spun cât de greu o să fie 
pentru că avem aproximativ 16 ha de teren acolo, o pădure superbă, un lac în spate, 
avem aleea etniilor, a meşteşugurilor, avem o investiţie pe care o vom prelua la consiliul 
judeţean pentru a avea siguranţa că se termină, iar dumneavoastră aveţi un rol deosebit 
de important faţă de ceea ce ar trebui să se întâmple la Muzeul Satului Bănăţean 
Timişoara.  
 Vă felicit şi eu pentru câştigarea concursului şi vă asigur că aveţi din partea mea 
tot sprijinul pentru a duce la îndeplinire proiectul de management prezentat şi pentru a 
face din acest muzeu o emblemă pentru Banat. Nu vă dau sugestii, dar din discuţia 
privată  purtată, cred că în calitate de director ar trebui să faceţi o primă deplasare la 
Dumbrava Sibiului. Mi-aş dori sa avem un muzeu la fel ca şi Dumbrava Sibiului.  
 Mult succes şi aşa cum am spus aveţi tot sprijinul din partea noastră pentru a face 
din Muzeul Satului Bănăţean un muzeu aşa cum Banatul merită. 
 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre  privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate şi a indicatorilor tehnico – economici ai investiţiei  „Sistem integrat de 
management al deşeurilor în judeţul Timiş”.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism şi Comisia economică.  

 Am prezentat situaţia la Punctul „Întrebări, interpelări” şi aş vrea să ştiu dacă mai 
sunt si alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
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Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu 
Samuil, Munteanu Sorin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – 
Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin şi o abţinere din partea 
domnului Negoiţă Adrian.  
 
 

Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre  privind aprobarea proiectului „BE 
NATUR – Îmbunătăţirea managementului Siturilor Natura 2000”.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia economică şi 

Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Comisia pentru administraţie publică a propus extinderea investigaţiilor şi pentru 

restul ariilor protejate din judeţ.  
 Este un proiect pilot şi în funcţie de rezultatele pe care le obţinem din acest proiect 
putem extinde şi la celelalte rezervaţii naturale pe care le avem în judeţ.  
 Dacă sunt discuţii? 
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Domnilor, ideea acestui amendament a fost că nu avem, la ora actuală, o 
prioritizare a posibilelor investiţii în ariile protejate ale judeţului Timiş. Sigur că proiectul 
este foarte bun, este un proiect pilot şi din el vor deriva alte proiecte, dar noi am ridicat şi 
problema Luncii Mureşului. Deşi aceasta aparţine unei alte unităţi administrativ teritoriale, 
respectiv Arad, totuşi se găseşte pe raza judeţului Timiş şi Satchinez - ului 
 Prin urmare, noi am solicitat să se facă o listă cu toate ariile protejate din judeţul 
Timiş şi o prioritizare a importanţei lor, pentru că, de exemplu la Situl de la Satchinez 
Chinez acesta a secat şi ceea ce făcea specificitatea lui, respectiv fauna ornitologică 
deosebit de frumoasă a dispărut.  În acest sens a fost amendamentul nostru.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am înţeles observaţia dumneavoastră dar aş vrea să împărţim în două, pe de o 

parte este un proiect de hotărâre care dacă intră se aprobă fără amendament în sensul 
că este necesar pentru proiectul pilot şi, pe de altă parte, rugăm compartimentul de 
specialitate să facă o prioritizare a tuturor rezervaţiilor ecologice din judeţul Timiş şi să 
vedem ce fonduri de finanţare putem atrage pentru menţinerea lor.  

 
Eu ştiu că la Satchinez   a fost un fond de finanţare atras de primăria din Satchinez 

la timpul respectiv din programe de preaderare şi s-au cheltuit o mulţime de bani, drept 
pentru care ar trebui să vedem ce se întâmplă acolo, să discutăm cu Agenţia de Mediu 
despre acei bani care s-au cheltuit pe Rezervaţia Satchinez.  

De Lunca Mureşului am discutat, proiectul este aprobat de-alugul Mureşului, este 
gestionat de Rom Silva şi Direcţia Apelor Arad pentru că este în Bazinul Hidrografic Arad, 
iar noi avem zona protejată de la Periam până la Igriş. 
 Deci, aşa cum am spus aş vrea să împărţim acest proiect în două: în primul rând 
este proiectul de hotărâre care a trecut prin comisii şi în al doilea rând să rugăm 
compartimentul de specialitate să facă o listă cu situaţia ariilor  protejate din judeţ. Dacă 
sunteţi de acord  cu această propunere ca să nu ne legăm de un amendament la proiectul 
de hotărâre care este punctual pe acest proiect pilot?  
 Dacă sunteţi de acord, vă propun să votăm proiectul de hotărâre.  
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 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Aş vrea să vă întreb dacă aveţi dumneavoastră un material mai complex în care 
aveţi şi anexa 1 pe care ar trebui să o votăm.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, este doar anexa 2 care este prezentată şi în material. 
 

 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Este un lucru pe care noi l-am discutat în comisie şi care ar fi fost bine să nu fie 
discutat aici.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Era bine să fie aici…. 
 

 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Dar staţi puţin pentru că, în acest caz, eu o să mă abţin. Noi putea aproba o anexă 
pe care nu o am în faţă.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, practic noi aprobăm două lucruri aici. Pe de o parte proiectul în sine şi pe de 

altă parte contribuţia noastră de 3.381 euro la buget.  
 

 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Conform art. 1 se aprobă proiectul potrivit anexei nr. 1 şi anexei nr. 2.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da,  anexa nr. 1 este probabil cea cu indicatorii tehnico-economici.  
 

 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Probabil este într-o altă limbă  decât cea oficială a Statului Român. Este în engleză 
şi nu putem adopta o anexă care nu este în limba română. Să ne spună domnul secretar 
al judeţului dacă putem face acest lucru pentru că este un act administrativ.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Din câte observ în sală nu este nimeni de la ADETIM 
 
Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
În momentul în care au venit cu actul la avizat nu aveau anexa nr. 1, mi-au spus că 

este în limba engleză şi i-am rugat ca până la şedinţă această anexă să apară tradusă în 
română. Se pare că una am vorbit şi alta au făcut.  

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie are dreptate.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Domnule secretar al judeţului, pe lângă faptul că au venit la dumneavoastră, acest 
proiect a fost prezentat în comisie şi le-am spus acest lucru, iar ei ne-au spus că îl vor 
traduce până la plen. În momentul când am văzut materialul, varianta a fost ca acesta să 
fie exclus din material.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Da,  am înţeles. Se pare că dumneavoastră nu aveţi ce am eu în mapă.  
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Domnul Petrişor Nădăştean – secretar al judeţului Timiş 
El aşa a fost prezentat şi prima dată şi s-a cerut să se facă un rezumat tradus în 

limba română.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Deci, doar eu am anexa nr. 1. Dumneavoastră nu o aveţi.  
 

 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 La comisie am avut-o toţi dar le-am cerut atunci să o traducă şi atunci au scos-o.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Domnule preşedinte, problema este clară. Nu s-a solicitat traducerea integrală a 
materialului ci doar un rezumat. Deci, colegii de la ADETM puteau face un mic efort 
intelectual. Formal nu se poate vota un document care face referinţă la alt document care 
lipseşte, cu atât mai mult cu cât acesta este într-o limbă străină.  
 Sigur, noi suntem de acord şi propun să votăm, dar vă rog să atrageţi atenţia 
asupra unei proceduri care trebuie respectată.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
 Aş vrea să fac o scurtă completare. Ştiţi că la nivelul judeţului Timiş sunt aprobate 
mai multe arii protejate şi, atunci când noi facem planul de amenajare al teritoriului pe 
tema de proiectare,  am dat această problemă pentru a fi înregistrate atât perdele 
forestiere cât şi ariile protejate. 
  Prin urmare, există preocupare în acest domeniu, iar când a fost domnul Ministru 
Borbely i-am pus problema managementului ariilor protejate deoarece noi am depus un 
proiect de management pe Lacul Surduc şi nici până acum nu este avizat pentru că 
legislaţia privind ariile protejate s-a schimbat permanent. Am urmărit în ultima perioadă ce 
s-a afişat pe site-ul ministerului şi am observat că mai mult unităţile din ROMSILVA au 
luat custodia unor arii protejate din zona de munte, iar ariile protejate din zona de câmpie, 
aşa cum le avem noi, nu le-a luat încă în dezbatere.  Am înţeles că abia acum se 
lucrează la procedură pentru a stabili modalităţile de acordare a acestor proiecte de 
management unor custozi aşa cum suntem şi noi consiliul judeţean.  La Satchinez, custod 
este Muzeul Banatului şi trebuie să existe preocupare permanentă din partea consiliului 
judeţean pentru ca toate aceste arii protejate să îşi respecte programul de management .  
Este bine să avem un inventar al lor şi vom propune să susţinem prin buget activitatea lor, 
astfel încât până în septembrie să avem o situaţie clară cu ariile protejate din judeţul 
Timiş. 

 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Aveţi perfectă dreptate domnule consilier judeţean Viorel Coifan. Am să rog 
referentul de la comisia dumneavoastră să înainteze către toate comisiile un rezumat  
tradus al anexei nr. 1. Interesant pentru noi este contribuţia şi anexa nr. 2 precum şi,  
ideea că facem un proiect pilot pe zona respectivă.  
 Dacă sunteţi de acord să depăşim acest moment, am să rog pe doamna Isar 
Pepiţa să se ocupe ca toate comisiile să primească de la ADETIM un rezumat tradus al 
anexei nr. 1.  Cu acest amendament propun să votăm acest proiect de hotărâre. 
 Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supunem la vot proiectul de hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – 
Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De 
Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei 
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Viorel, Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, 
Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Stancu Traian, Suciu 
Matei, Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, un vot împotrivă din partea 
domnului Marcel Mihoc şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor Bologa Gheorghe, 
Cârceie Marius, Milutinovici Emilia, Negoiţă Adrian şi Spătaru Elisabeta.  

Înainte de a trece la următorul punct de pe ordinea de zi, subliniez faptul că aici 
sunt două amendamente de reţinut. În primul rând, domnul director Hrenoschi Răzvan să 
dispuneţi ca doamna Isar Pepiţa să facă ce am stabilit în legătură cu rezumatul tradus al 
anexei nr. 1 şi, în al doilea rând, Direcţia de Urbanism să facă lista cu zonele protejate şi 
să ne-o prezinte în următorul plen al consiliului judeţean 
 
 

Punctul nr. 15 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea variantei de traseu a 
căii majore rutiere, potrivit proiectului „Studiu de Prefezabilitate Cale majoră rutieră 
în perspectiva descărcării circulaţiei de pe autostradă din nodul rutier km. 40 – 41 
spre municipiul Timişoara prin DN 69”.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost analizat în Comisia de urbanism, Comisia economică şi Comisia 

pentru administraţie publică, avizându-se varianta 1 de traseu.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre cu varianta nr. 1 de traseu.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
Szatmari Ioan – Ştefan.  
 
 

Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii C.J. Timiş nr. 
35/2006. 

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost respins de cele 3 comisii în care a fost analizat, respectiv Comisia 

de urbanism, Comisia de sănătate şi protecţie socială şi Comisia pentru administraţie 
publică.  

Dacă sunt discuţii? 
 

 Domnul consilier judeţean Leontin De Maio 
 Întrebarea mea care, până la urmă este o procedură şi  domnul secretar al 
judeţului ne poate spune de ce am întrat cu acest proiect în plen dacă el a fost respins de 
toate comisiile de specialitate în care a intrat? 
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Am intrat în plen cu acest proiect de hotărâre pentru că regulamentul a fost 
aprobat de plenul consiliului judeţean.  
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 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Dacă dumneavoastră aţi greşit când v-aţi abţinut la ordinea de zi, atunci şi eu m-
am abţinut la adoptarea acestui punct de pe ordinea de zi. Acum o şedinţă am avut 
discuţia în care spuneam că am încurcat variantele şi în continuare spun că, ori revizuim 
regulamentul, ori să ne lămurească domnul secretar al judeţului dacă proiectele respinse 
de toate comisiile în care intră mai poate intra în plenul consiliului judeţean. În regulament 
spune dacă are avizul a două comisii dar nu specifică dacă este vorba de avizul pozitiv 
sau negativ.  
 Aici proiectul de hotărâre a fost respins de toate cele trei comisii de specialitate în 
care a intrat şi data trecută aţi spus, domnule preşedinte, că din greşeală aţi introdus în 
plen pentru că aţi văzut că aţi confundat literele.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Nu, nu am spus aşa ceva. Nu am spus că din greşeală. Acolo a fost o greşeală de 
interpretare a numerotării, întrucât se suprapunea cu variante.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Asta a fost interpretarea pentru că altfel nu ar fi intrat în plen.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Acest proiect de hotărâre a fost prezentat şi din discuţia cu doamna arhitect şef 
Liana Buşilă am decis, având în vedere că este o excepţie de la regulamentul  aprobat de 
noi şi care se referă la situaţia mediului din judeţul Timiş, am zis că acest proiect nu poate 
să treacă decât dacă este aprobat de plen şi îmi doresc ca proiectul să nu treacă tocmai 
pentru a nu crea o breşă în regulament. O breşă de acest gen creată  în regulament nu 
face decât să creeze un precedent cu diferite consecinţe.  
 Proiectul a fost respins de toate cele trei comisii şi mă bucur că s-a întâmplat acest 
lucru, dacă şi plenul îl respinge atunci avem convingerea că acel regulament, aprobat de 
plen, rămâne valabil.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Trebuie să ştim dacă atunci când sunt respinse în comisii, proiectele mai intră sau 
nu  în plen, pentru că altfel ne întâlnim degeaba în comisii.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş 
 De această dată vă reţin atenţia puţin mai mult pentru că vreau să fiţi informaţi 
corect cum s-a ajuns la acest proiect de hotărâre.  Am înţeles că au fost presiuni pentru a 
se da autorizaţie de construcţie în legătură cu un fost imobil al COMTIM-ului care 
urmează a fi reabilitat cu aceeaşi destinaţie. Ulterior mi s-a comunicat că trebuie să 
aprobăm un proiect de hotărâre cu o excepţie de la normativele aprobate prin hotărâre a 
consiliului judeţean şi am spus că ori respectăm  normativele, ori facem abatere de la 
aceste normative şi facem  excepţie pentru cine vrem sau pentru cine nu vrem doar 
pentru că există motive subiective.  
 Tot atunci le-am spus că dacă vrem să reglementăm problema trebuie să 
modificăm normativele. De aceea am venit cu un proiect de modificare a normativelor 
pentru o situaţie specială, respectiv a fostelor ferme COMTIM care nu respectă distanţa 
stabilită prin regulament şi care pot fi reabilitate în perioada următoare. Prin urmare, din 
acest motiv am introdus aceste noi norme în reglementările respective.  
 Din discuţiile purtate cu specialiştii din cadrul Instituţiei Arhitectului Şef am înţeles 
că ei ar vrea ca aceste reglementări să nu se aprobe pentru că nu sunt de acord nici cu 
aprobarea unor asemenea excepţii. Deci, s-a intrat cu o asemenea manieră de gândire în 
comisiile de specialitate şi normal că aceste comisii au respins proiectul.   
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 În acest moment intervine faza de regulament. Ştiţi că avizul comisiilor este unul 
consultativ şi proiectul, ca atare, putea sau nu să intre în plenul consiliului judeţean. Noi, 
înainte de orice şedinţă a plenului consiliului judeţean avem o şedinţă operativă, luni 
dimineaţa,  unde discutăm ce probleme s-au ridicat la comisii şi dacă unele proiecte se 
mai introduc sau nu pe ordinea de zi ca să evităm discuţiile de genul celor care s-au 
produs aici.  
 În concluzie, decizia conducerii a fost să se introducă proiectul pe ordinea de zi 
pentru ca să existe o hotărâre de respingere şi avem un atu în faţa celor care vin să 
solicite autorizaţii. 
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie  
 Deci, la început aţi spus că s-au făcut presiuni. Domnul secretar a spus că s-au 
făcut presiuni.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş 
 Da, s-au făcut presiuni de această firmă ca să se dea autorizaţia.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Da, şi aparatul a făcut proiectele şi noi ţinem spatele la presiune sau ce? 
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş 
 Staţi un moment. Trebuie să înţelegeţi că nu vreau  intru în discuţii politice şi cred 
că dumneavoastră aţi înţeles exact ce am vrut să spun.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Ideea de presiuni este relativă.  
 
 Domnul consilier judeţean Sorin Preunca 
 În primul rând aş vrea să-l asigur pe domnul secretar că atunci când acest subiect 
a fost discutat în comisii nu s-a făcut la sugestia nimănui din aparatul propriu. Atât eu cât 
şi colegii mei când am luat în calcul ştiam de existenţa acestui regulament care a ţinut 
cont, la data aprobării, de obiective pe care le avea CONTIM la vremea respectivă. 
Nimeni nu a venit la prima discuţie cu ideea de respingere a acestui proiect. El a fost 
analizat în Comisia de urbanism şi toţi am fost de acord că nu respectă regulamentul 
aprobat şi distanţa  la care ar trebui să fie reabilitat este mai mică de 500 de metri.  
 Cred că ar fi un precedent mai ales că există un studiu făcut referitor la câte ferme 
de acest gen pot fi funcţionale în judeţul Timiş. Din acest motiv cred că afirmaţia făcută de 
domnul secretar nu este corectă când domnia sa spune că anumiţi colegi din aparatul 
propriu al consiliului judeţean ar fi influenţat deciziile noastre. Aici mă refer strict la 
Comisia de urbanism.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Domnule preşedinte, chestiunea este clară şi sigur că vom respinge acest proiect 
pentru că vrem să respectăm regulamentul, însă aş vrea să vin cu o sugestie: pentru că 
se spunea că votul comisiei este unul consultativ atunci toţi consilierii suntem egali şi 
dacă suma voturilor de respingere din două sau trei comisii este mai mare decât jumătate 
din numărul consilierilor nu văd ce sens mai are să introducem proiectul pe ordinea de zi.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Dar nu poate fi mai mare decât jumătate deoarece sunt 6 comisii. În unele comisii  
componenţa  este  de 6 membri şi în altele de 7 membrii. În plus,  nu putem să dăm drept 
de vot unei comisii, iar plenul este cel care decide.  
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 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Da, aveţi dreptate. Plenul este acela care decide, dar am vrut să arăt că se poate 
reglementa situaţia.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, dar unii se mai pot răzgândi de la comisie până la plen.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
 Atunci când am făcut acest regulament am dezbătut problema foarte mult şi am 
convenit pentru această formulă.  În regulament se spune că un proiect trebuie să treacă 
prin cel puţin două comisii, iar multe  proiecte trec doar  prin două comisii şi atunci regula 
trebuie să fie una generală pentru toate cazurile. Dacă trece prin mai multe comisii şi 
votul este negativ atunci plenul este cel care decide. De aceea spun că este bine să se 
meargă pe această regulă.   
 Nu mi-a plăcut afirmaţia că se discută în executiv dacă anumite proiecte se scot 
pentru că, în mod normal, dacă nişte proiecte au fost discutate în comisii atunci toate 
trebuie să vină în plenul consiliului judeţean şi plenul să hotărască ce face cu ele.  
 În consecinţă, după părerea mea, regulamentul este făcut în sensul acesta – 
proiectele care au trecut prin comisii trebuie să ajungă obligatoriu  în plenul consiliului şi 
plenul este cel care hotărăşte dacă le aprobă, le amână sau le respinge.  
 Dacă executivul a hotărât a făcut-o prin consensul  grupurilor politice. Totdeauna a 
făcut aşa şi nu cunosc altă situaţie, dar cred că este corect ceea ce am spus mai înainte.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 
 Stimaţi colegi aş vrea să vă spun, din experienţă proprie, că în actualul sistem 
administrativ nu funcţionează ceea ce se numeşte Delegaţie permanentă. În timpul când 
am fost preşedinte era o Delegaţie permanentă care însemna suma preşedinţilor  de 
comisii, a vicepreşedinţilor şi a preşedintelui. Prin urmare, susţin punctul de vedere al 
domnului consilier judeţean Viorel Sasca, neexistând un astfel de instrument toate 
proiectele de hotărâre intră în plenul consiliului judeţean.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, iar acum avem un exemplu pe care vă propun să-l supunem la vot. Începem 
procedura de vot pentru respingerea proiectului de hotărâre aşa cum au propus cele trei 
comisii. Votând „pentru” înseamnă că votăm respingerea proiectului.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş 
 Nu, nu este adevărat.  Trebuie să votăm acest proiect şi trebuie să respectăm 
procedura de vot. Dacă votaţi „pentru” înseamnă că sunteţi de acord cu proiectul, iar dacă 
votaţi „împotrivă” înseamnă că respingeţi acest proiect.  
 Vă rog, haideţi să nu mai inventăm tot felul de reguli. Acestea sunt regulile care 
sunt destul de clare. Supunem la vot proiectul şi dacă votaţi „împotrivă” atunci proiectul se 
respinge.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, domnul secretar are dreptate. Reluăm procedura de vot pentru proiectul de 
hotărâre. Amendament nu există. Există doar poziţia comisiilor care poate fi pozitivă sau 
negativă, iar votul pentru respingere este cel negativ.  
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 Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş 
 Vă rog să-mi permiteţi să fac o precizare întrucât este vorba de regulament. Acum 
nu supunem la vot respingerea ci supunem la vot proiectul de hotărâre la care se votează 
normal. Dacă sunt mai multe voturi împotrivă atunci se respinge proiectul.  
 Nu vreau să se creeze derută că votăm respingerea. Nu, pentru că acum votăm 
proiectul de hotărâre.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Bun, în acest moment reluăm procedura de vot şi supunem  la vot proiectul de 
hotărâre.  
 Consiliul judeţean Timiş a respins  proiectul de hotărâre cu 27 voturi „împotrivă”  
din partea doamnelor/domnilor Băcanu Horea, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa 
Gheorghe, Cândea Dorin, Cârceie Marius, Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Adam, Crişan Lelica,  Cutu Dorin, De Maio Leontin, Hehn Dorin, Matei 
Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Răvăşilă 
Forin, Rotărescu Vasile, Sasca Viorel, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Szatmari Ştefan, Tiuch Cătălin şi 5 abţineri din partea doamnelor/domnilor Eftimie 
Mariana, Gaita Oana, Moza Ovidiu, Munteanu Sorin şi Preunca Daniel.  
 
 

Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Judeţului 
Timiş la constituirea Asociaţiei „Timiş – Torontal – Bârzava”.  
 
 Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi 
externă şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Hehn Dorin 
– Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Munteanu Sorin, 
Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian 
– Florin, Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran 
Sorin Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin.  
 Da, aşa cum spune domnul consilier judeţean Ovidiu Moza, la acest punct trebuie 
să desemnăm un reprezentant în această asociaţie. Propun pe domnul vicepreşedinte 
Liviu Borha, dacă sunteţi de acord.  
 Din câte am înţeles dumneavoastră îl propuneţi  pe domnul consilier judeţean Dan 
Sarmeş şi este corect pentru că domnia sa a susţinut proiectul. În acest caz renunţ la 
propunerea mea şi supun la vot nominalizarea domnului consilier judeţean Dan Sarmeş.  
 Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea, respectiv nominalizarea domnului 
consilier judeţean Dan Sarmeş  cu 33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor, 
Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Cândea 
Iosif – Dorin, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, 
De Maio Leontin Nicolae, , Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc 
Marcel, Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă 
Adrian – Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile, Stancu Traian, , Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan. Nu au votat 
doamnele/domnii: Bologa Gheorghe, Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
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Eftimie Mariana,  Constantin Ostaficiuc,  Sasca Viorel – Zoltan,  Suciu Matei, Tiuch 
Cătălin şi o abţinere din partea doamnei consilier judeţean Spătaru Elisabeta.  
 
  

Punctul nr. 18 -  Proiect de hotărâre  privind aprobarea încheierii Protocolului 
de colaborare cu Mitropolia Banatului – Arhiepiscopia Ortodoxă Română a 
Timişoarei.  
 
 Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de urbanism, Comisia pentru sănătate 
şi protecţie socială, Comisia economică şi Comisia pentru administraţie publică.  

Dacă sunt discuţii? 
 
  Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Am pentru domnul secretar o întrebare juridică: cererea este semnată de domnul 
Mitropolit Corneanu şi având în vedere ce s-a întâmplat în ultimul timp mai este valabilă 
cererea? Menţionez că eu o să votez doar în consideraţia domnului Mitropolit şi poate că 
şi consiliul judeţean ar trebui să luăm o poziţie administrativă şi legată de regiunea în care 
trăim – Banat.  
 
 Domnul Petrişor Nădăştean  - Secretar al judeţului Timiş  
 Aş vrea să vă spun că la momentul la care am promovat acţiunea nu cunoşteam 
de mişcările care s-au produs la nivelul Patriarhiei cu Înalt Preasfinţia Sa Mitropolitul 
Banatului. Sunt chestiuni care, după ce dumneavoastră aprobaţi, la momentul când vom 
semna o să întrebăm cine semnează.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 În acest caz, vă propun un amendament, şi anume să aprobăm şi să dăm curs 
protocolului doar dacă semnează domnul Mitropolit.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Nu putem face acest lucru pentru că avem tot respectul şi cred că este o chestiune 
internă în Sinodul Bisericii şi nu ar trebui să ne amestecăm.  Noi discutăm acum despre 
un parteneriat între administraţia judeţeană şi Mitropolia Banatului. Sunt de acord cu 
poziţia dumneavoastră, chiar eu m-am exprimat public în acest sens.  
 
 Domnul consilier judeţean Marius Cârceie 
 Parteneriatul este cu Mitropolia şi nu cu Patriarhia.  
 
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, cu Mitropolia. Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu supun la vot proiectul de 
hotărâre.   

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam, Băcanu Horea – 
George, Bitea Nicolae Florin, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, 
Cârceie Marius Radu, Coifan  Viorel – Gheorghe, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, 
Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita 
Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, Milutinovici Valentina – 
Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – Valentin, Nodiţi 
Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, Rotărescu Vasile,  
Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, Supuran Sorin 
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Szatmari Ioan – Ştefan, Tiuch Cătălin, un vot împotrivă din partea domnului consilier 
Leontin De Maio şi o abţinere din partea domnului consilier Adrian Negoiţă. 
 
 
 

Punctul nr.  19 - Proiect de hotărâre privind prelungirea Protocolului de 
colaborare cu SC Fotbal Club Timişoara SA.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă.   
Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi sport  şi Comisia pentru administraţie 

publică au propus ca analizarea proiectului să se realizeze în plenul consiliului.  
Săptămâna trecută am avut o discuţie cu domnul Robu, cu domnul primar şi cu 

domnul preşedinte Titu Bojin pentru a lua o decizie comună referitor la Poli. 
 De la momentul respectiv şi până acum s-a menţinut propunerea ca pentru 

performanţa realizată, respectiv locul II la nivelul Ligii Naţionale să acordăm suma de 900 
mii euro, din care 550 mii euro în prima tranşă, iar diferenţa de 350 mii euro să o acordăm 
în decembrie în condiţiile protocolului semnat cu Poli. Sigur acum a apărut problema cu 
licenţa, dar oricum în contractul pe care îl avem cu ei am specificat că banii îi primesc în 
condiţiile în care primesc licenţa.   

Tot în actul adiţional am menţionat că trebuie să se asigure 10% pentru echipele 
de copii şi juniori pe bază de documente justificative.  

 La această oră nu ştim dacă s-a încheiat la Comisia de Apel decizia cu privire la 
licenţă, dar propunerea mea este să votăm în aceste condiţii şi eliberarea banilor din 
bugetul nostru se va face doar în condiţiile menţionate – obţinerea licenţei şi 
funcţionalitate pe mai departe.   

Dacă sunt şi alte discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 
Având în vedere circumstanţele în care discutăm acest lucru, cred că este bine să 

votăm acest proiect de hotărâre cu privire la prelungirea protocolului de colaborare. 
Indiferent de ce se va întâmpla noi trebuie să dăm semnale clare de susţinere a sportului 
timişorean şi a fotbalului timişorean în special chiar cu toate problemele care se ivesc pe 
parcurs.  Domnul Iancu are şi rezultate foarte bune, a câştigat palmaresul, are într-adevăr 
probleme financiare dar dacă noi, acum, am amâna decizia până când vor decide dacă 
acordă sau nu licenţa, cred că ar fi un semnal prost. Noi trebuie să arătăm că susţinem 
această echipă, iar dacă vom da sau nu banii acest lucru îl vom face  în funcţie de ce se 
va întâmpla în continuare.  

 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  

Domnule preşedinte, cred că s-a strecurat o greşeală în actul adiţional, şi anume, 
la art. 1 – în cuprinsul protocolului  denumirea SC. Politehnica 1921  Ştiinţa Timişoara 
Invest SA se înlocuieşte cu denumirea ….şi nu se ”întocmeşte” ( aşa cum este scris)  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, observaţia dumneavoastră este corectă. Vom face modificarea necesară şi 

vom trece în loc de „întocmeşte”  - „ înlocuieşte” aşa cum este normal. 
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Domnul consilier judeţean Daniel Preunca  
Domnule preşedinte, referitor la art. 4, lit. a), respectiv cei 10% pe care am decis 

să fie atribuiţi echipelor de copii şi tineret aş vrea să vă întreb dacă avem posibilitatea să 
vedem, să urmărim dacă într-adevăr acei bani s-au dus la echipele de copii şi tineret.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Acest lucru se poate realiza prin acte justificative.  
 
Domnul consilier judeţean Daniel Preunca  
Da, dar aceste acte justificative pot fi controlate de executivul consiliului judeţean? 

Nu aş vrea să fie acte fictive.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, nu cred că poate controla. Ar fi chiar culmea dacă am ajunge să controlăm  noi 

toate actele, însă ele pot fi controlate de compartimentele de specialitate din cadrul 
consiliului judeţean.  

Domnul consilier judeţean Daniel Preunca  
Da, sunt de acord dar nu vreau să fie nişte facturi fictive făcute de Clubul  Poli în 

detrimentul copiilor şi banii să fie folosiţi în altă parte.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Am stabilit încă de la început  şi toată lumea a fost de acord ca cei 10% trebuie să 

meargă copii. Vom constitui o procedură de verificare în acest sens.  
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte, în general toate activităţile sportive de performanţă care sunt 

finanţate de către consiliul judeţean se justifică prin documente justificative care sunt 
verificate de către oameni care lucrează în consiliul judeţean, respectiv în 
compartimentele conduse de domnul director Răzvan Hrenoschi sunt persoane care se 
ocupă de aceste probleme.  

  
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
La art. 1 în actul adiţional este prevăzută suma iniţială de 4.300 şi aţi spus 900 mii 

de euro. Eu vă propun să stabilim în lei suma exactă pe care o vom da.  900 mii lei ar fi 
aproximativ 3.600 mii lei. Noi trebuie să stabilim suma exactă în lei pentru a o putea trece 
în buget atunci când va fi rectificarea, sau echivalentul în lei  a sumei de  900 mii euro.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Vedeţi, din acest motiv mă supăr. Atunci când faceţi un proiect gândiţi într-un fel, 

iar în plen veniţi cu propuneri care, nu că nu au logică, dar care ar trebui să ne facă să ne 
punem de acord.  Deci, am gândit să dăm suma în lei pentru că aceasta este moneda 
oficială. Nu putem să dăm în euro şi să calculăm echivalentul în lei la momentul acordării 
sumei.   

Este 4.300 mii lei ? Atunci spuneţi,   din 4,300 mii în loc de 2.800 lei,   cât vreţi să 
daţi în iunie şi restul rămâne pentru luna decembrie.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, dar 4.300 mii lei fac 1 milion de euro.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Dar pe mine nu mă interesează chestiunea aceasta. Mă interesează că suma este  

în lei, adică cât dăm din 4.300 mii lei în loc de 2.800 mii lei.  După un calcul matematic ar 
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ieşi suma de 3.600 mii lei adică 900 mii euro x 4,2 lei / euro rezultă  aproximativ 3.800 mii 
lei.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Ba ar trebui să ne intereseze  pentru că nu este locul I şi este locul II şi de aceea 

dăm 900 mii euro.   
Prin urmare, am stabilit 3.800 mii lei din care 2300 mii lei acum, iar diferenţa de 

1.500 mii lei se vor da în decembrie.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Staţi puţin că nu înţeleg ce aţi schimbat.  
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc  
Domnule secretar, suma totală este de 3.800 mii lei, deci am modificat. Din 

această sumă dăm 2.300 mii lei acum, iar restul de 1.500 mii lei în decembrie.  Justificăm 
această specificând că suma prevăzută, respectiv 4.300 mii lei era stabilită pentru locul I, 
iar pentru locul II – loc ocupat de Poli – suma alocată  este de 3.800 mii lei, adică 
echivalentul a 900 mii euro,  sumă pe care am defalcat-o aşa cum am spus mai sus.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aveţi cumva cunoştinţe dacă domnul Iancu a început listarea pe bursă a societăţii 

şi dacă o face până la sfârşitul anului.  
 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu, nu a început listarea pe bursă. Am vorbit cu domnul Bota cu care are un 

contract pentru listare pe bursă. . Domnia sa este vicepreşedintele bursei de mărfuri  la 
nivel naţional.  Am fost interesat direct şi de aceea am discutat personal cu domnul Bota.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Nu vreau să spun din nou că dăm bani la Poli în loc să dăm banii pentru hrana 

copiilor, dar dacă nu ia licenţa atunci înseamnă că nu dăm bani.  
În acest caz, haideţi să-i premiem aşa cum premiem şi sportivii judeţului Timiş. Vă 

spun şi de ce trebuie să facem acest lucru: obţin licenţa şi o să-l vândă pe Goga, pe 
Alexa, Pantelimon şi nu avem nici o putere să-l oprim, aşa cum a făcut şi cu Bucur etc. şi 
nu ne-au întrebat .  Dacă nu ia licenţa atunci cu ce sunt de vină jucătorii care au ajuns la 
această performanţă dar au managementul prost?   

Chiar dacă mă repet, vă întreb din nou de ce nu premiem sportivii care au obţinut 
această performanţă cu banii care spuneţi că-i alocăm? 

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Propunerea dumneavoastră este corectă şi eu sunt absolut de acord cu 

dumneavoastră. Deci, în condiţiile în care nu ia licenţa şi având în vedere că avem o 
relaţie de protocol cu clubul, noi pe baza unei liste semnată şi prezentată de club vom lua 
o decizie şi putem premia jucătorii.  Deocamdată suntem în această situaţie şi trebuie să 
ne luăm angajamentul în condiţiile acestui protocol.  

Următorul plen vi-l propun în data de 23 iunie şi atunci putem discuta mult mai 
multe amănunte pentru că vom avea mai multe date vis-a-vis de argumentele 
dumneavoastră corecte.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, în primul rând supunem la vot 
amendamentul prin care se propune ca la art. 3 să spunem – Consiliul judeţean Timiş 
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alocă suma de 3.800 lei pentru realizarea obiectivului, respectiv ocuparea locului II în 
clasamentul Ligii I.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei  
Putem specifica doar pentru ocuparea locului II pentru că este legat de participarea 

în Cupele Europene.  
 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
În momentul în care am redactat proiectul de hotărâre nu era terminat campionatul. 

Acum acest campionat s-a terminat şi putem face o propunere concretă. Astfel, se alocă 
2.300 mii  lei în luna iunie  pentru ocuparea locului II în clasamentul Ligii I şi 1.500 mii lei 
în luna decembrie pentru ocuparea locului III.   

Locul II asigură participarea în preliminariile  Champions League şi nu în Europa 
League.  Este clar acest lucru.  

 
 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Nu este bine să specificăm locul II care asigură participarea în Champions League 

sau Europa League pentru că dacă pierd în Champions League se duc în Europa 
League.  

Prin urmare, articolul va avea următorul conţinut: „se acordă suma de 3.800 mii lei 
din care 2.300 mii lei pentru ocuparea locului II în Liga I asigură participarea în 
Champions League sau Europa League şi 1.500 mii lei în decembrie pentru ocuparea cel 
puţin a locului III la finalul primului tur al Ligii I al Campionatului Naţional 2011 - 2012”.  

 
Domnul Petrişor Nădăştean – Secretar al judeţului Timiş  
Staţi puţin, mulţi dintre dumneavoastră sunteţi microbişti şi ar trebui să cunoaşteţi 

terminologia sportivă. Pentru locul II câştigă participarea în preliminariile Champions 
League şi poate să intre în grupe sau dacă nu intră atunci cade în Europa League care 
este o consecinţă a participării în preliminariile Champions League.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Bun am înţeles. Vom spune: … 2.300 mii lei pentru ocuparea locului II în Liga I 

asigură participarea în preliminariile Champions League  şi 1.500 mii lei în luna 
decembrie pentru ocuparea cel puţin a locului III la finalul primului tur al Ligii I al 
Campionatului Naţional 2011 - 2012”. 

Supun la vot amendamentul acesta.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 24 voturi „pentru” din partea  

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Dorin, 
Coifan Viorel, Cojocaru Silvia, Costa Cosmin, Crăciunescu Adam, Crişan Lelica, Cutu 
Dorin, De Maio Leontin, Eftimie Mariana, Gaita Oana, Hehn Dorin, Matei Viorel, Negoiţă 
Adrian, Nodiţi Gheorghe, Ostaficiuc Constantin, Preunca Daniel, Răvăşilă Florin, 
Rotărescu Vasile, Sasca Viorel, Stancu Traian, Szatmari Ştefan, un vot împotrivă din 
partea doamnei Spătaru Elisabeta şi 5 abţineri din partea doamnelor /domnilor Cârceie 
Marius, Mihoc Marcel, Milutinovici Emilia, Moza Ovidiu şi Tiuch Cătălin.  

 
Se supune la vot proiectul de hotărâre  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc,  Băcanu Horea – George, Bitea Nicolae Florin, 
Bojin Mihăiţă, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Coifan  Viorel – Gheorghe, 
Cojocaru Silvia, Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio 
Leontin Nicolae, Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana,  Matei Viorel, Nodiţi Gheorghe, 
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Preunca Daniel Gheorghe, Sasca Viorel – Zoltan, Stancu Traian, Supuran Sorin,  
Szatmari Ioan – Ştefan, 3 voturi „împotrivă din partea doamnelor /domnilor Mihoc Marcel, 
Moza Ovidiu, Spătaru Elisabeta şi 8 abţineri din partea doamnelor /domnilor Cârceie 
Marius, Crăciunescu Adam, Hehn Dorin, Milutinovici Emilia, Munteanu Sorin, Negoiţă 
Adrian, Răvăşilă Florin şi Tiuch Cătălin.  
 
 

Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare a 
funcţiilor publice al Direcţiei de Evidenţă a Persoanelor Timiş pe anul 2011.  

 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

economică.  
Dacă sunt discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  

 Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 30 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Constantin Ostaficiuc, Crăciunescu Adam,  Bitea Nicolae 
Florin, Bologa Gheorghe, Cândea Iosif – Dorin, Cârceie Marius Radu, Cojocaru Silvia, 
Costa Cosmin Lăscuţ, Crişan Lelica, Cutu Dorin Pompiliu, De Maio Leontin Nicolae, 
Eftimie Mariana, Gaita Oana – Dana, Hehn Dorin – Olimpiu, Matei Viorel, Mihoc Marcel, 
Milutinovici Valentina – Emilia,  Moza  Ovidiu Samuil, Munteanu Sorin, Negoiţă Adrian – 
Valentin, Nodiţi Gheorghe, Preunca Daniel Gheorghe, Răvăşilă Emilian – Florin, 
Rotărescu Vasile,  Sasca Viorel – Zoltan, Spătaru Elisabeta, Stancu Traian, Suciu Matei, 
Supuran Sorin Szatmari Ioan – Ştefan.  

 
 

Punctul nr. 21 – Diverse.  
 
Domnul Preşedinte Constantin Ostaficiuc 

 Aveţi depusă în mapa de şedinţă a fiecăruia o informare privind licitaţiile  din 03 şi 
17 mai efectuate pentru închiriere spaţii din Imobilul Bastionul „Theresia„ Timişoara.  

Dacă în legătură cu această informare sunt discuţii sau sunt şi alte probleme pe 
care doriţi să le abordaţi.  
 

Domnul consilier  judeţean Viorel Matei  
Aş vrea să vă reamintesc că acum câteva luni în urmă am solicitat sprijin pentru 

protejarea frumuseţile naturii din zona Mureşului. Am primit promisiuni de genul că „vom 
face, vom păzi, vom proteja” această zonă sau ne protejează Aradul. Este efectiv un jaf. 
Aş spune că „se fură „ nu ca în codru ci ca pe Lunca Mureşului.  În curând nu o să mai 
avem ce proteja. Am cerut din partea consiliului un efort financiar pentru a plăti 3  - 4 
oameni care să păzească acest obiectiv, în caz contrar în curând nu vom mai avea cu ce 
să ne mândri.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Trebuie să găsim o modalitate legală să rezolvăm această problemă.  Trebuie să 

înţelegeţi că nu este în proprietatea consiliului judeţean.  
 
Domnul consilier judeţean Viorel Matei 

 Avem Direcţia de Prestări Serviciu şi haideţi să spunem că mai punem 4 oameni 
care să păzească stadionul.  În plus, domnule preşedinte,  nu aveţi dreptate.  Este în 
proprietatea consiliului judeţean pentru că este pe teritoriul nostru şi este în administrarea 
primăriilor noastre.  
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Vă spun că  aceeaşi poveste o aveam şi eu când eram primar în Cenad. Aveam 
inundaţii şi atât consiliul judeţean cât şi instituţia prefectului îmi spunea că nu răspund ei. 
Când îi spuneam domnului Titu Bojin de ape, domnia sa îmi spune că nu suntem la ei. 
Atunci unde suntem? Nu aparţinem de judeţul Timiş?   

Amintiţi-vă că dacă nu scoteam Pădurea Cenadului – arie protejată – domnul 
vicepreşedinte Adam Crăciunescu poate confirma – aceasta era tăiată până acum.  

 Prin Ordinul Instituţiei Prefectului din 1996  toată zona împădurită a fost predată în 
proprietatea primăriilor în administraţia celor de la mediu.  

 
Domnul consilier judeţean Viorel Coifan 

 Eu cred că dacă este în proprietatea primăriilor – respectiv în proprietatea 
Consiliului Local Cenad putem găsi o soluţie şi să transferăm o parte din bani pentru a 
putea angaja ei 2 – 3 paznici.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Sasca 

Din păcate această problemă nu este rezolvată la nivel naţional. Nici măcar în 
parcurile naţionale noi nu avem acel sistem de pază RANGER care să asigure paza. Din 
acest motiv cred că ar fi bine să facem o intervenţie în acest sens la Ministerul Mediului.   

Sunt soluţii provizorii pe care le putem adopta dar se impune o intervenţie la 
Ministerul Mediului pentru ca această problemă să fie rezolvată într-un cadru legal la nivel 
naţional.  

 
Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, îi vom chema pe primarii din acea zonă să discutăm şi să găsim o soluţie de 

comun acord.  
 
Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 

 Toată vegetaţia care se află dea-lungul albiei Mureşului este administrată de 
Administraţia Parcul Lunca Mureşului din Arad şi este în coordonarea de parcuri naturale 
a ROMSILVA Bucureşti. De fapt, nu are nici o structură la nivelul judeţului Arad sau Timiş.  
 E adevărat că prin organigramă trebuia să aibă un Ranger pe malul stâng al 
Mureşului. Am discutat cu şeful administraţiei parcurilor şi mi-a spus că vrea să realizeze 
un protocol cu jandarmii la Sânnicolau pentru că a fi sprijiniţi, întrucât nu avea posturi 
aprobate pentru a putea angaja personal.  Deci, practic se află în sarcina Administraţiei 
Parcurilor de la Lunca Mureşului de la Arad şi ei ar fi trebuit să aibă paznic pe zona 
Cenad până la Sâmpetru German unde au paznic care păzesc zona.  
 În consecinţă, trebuie să chemăm Administraţia Parcurilor din Arad şi primarii din 
zonă să găsim o soluţie până vor primi în organigramă un post.  
 
 Domnul consilier judeţean Viorel Matei 
 Vă rog să-mi permiteţi să intervin pentru a face o completare. Am spus destul de 
clar că este în proprietatea consiliilor locale de pe teritoriul judeţului, şi în calitate de 
primar trebuie să apere proprietatea.  
 Aş vrea să veniţi să vedeţi ce jaf este acolo. Îţi vine să plângi când vezi cum a 
ajuns acea zonă. Se vând lemne chiar şi acum. Eu zic să chemăm primarii, să discutăm 
cu ei şi să vedem ce soluţii găsim ca să putem apăra zona respectivă.  Nu-i mai aşteptăm 
pe cei de la mediu că nu-i interesează, dovadă  răspuns ce ne-au dat.  
 Vedeţi că Aradul îşi face publicitate pe zona lor. Vedeţi că este păzită, iar în Timiş 
pe nimeni nu interesează.  Poate vorbesc cu patimă, dar am trăit şi trăiesc acolo şi nu pot 
accepta ceea ce se întâmplă. Văd zilnic ţigani cu căruţe, camioane şi tractoare care duc 
lemne tăiate şi nimeni nu poate interveni.  
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 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 În Comisia de urbanism am propus un regulament de funcţionare al Asociaţiei 
Sportive ASALT. Acest lucru a fost necesar pentru că, odată cu începerea discuţiilor 
implementării proiectului Cioca împreună cu Primăria Timişoara, lumea se agită şi apar 
tot felul de discuţii, existând chiar o situaţie puţin tensionată între acest club sportiv şi 
Aviaţia Utilitară SA.  
 Din acest motiv,  clubul sportiv a simţit nevoia de a-şi stabili bine poziţiile pentru a 
evita discuţiile cu conducerea Aviaţiei Utilitare.  Astfel, la Comisia de urbanism am propus 
un regulament care a fost aprobat în unanimitate şi aş dori ca acest regulament să ajungă 
foarte repede în plen, iar dacă cineva vrea să-l modifice atunci să o facă conform 
Regulamentului Consiliului Judeţean Timiş prin amendamente.  
 Spun că e necesar acest regulament pentru că se pune în pericol implementare 
proiectului, iar în regulament se specifică destul de clar că este valabil numai până la 
implementarea proiectului.   
 Vă rog, de asemenea să discutaţi cu conducerea Asociaţiei Aviaţiei Utilitare pentru 
a îmbunătăţii relaţiile cu aeroclubul.  
 
 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
 Doresc să fac un apel către dumneavoastră şi sper să participaţi cu toţii la meciul 
de fotbal care va avea  loc în data de 7 iunie. Este vorba despre echipa de fotbal a 
copiilor cu vârstă cuprinsă între 15 şi 16 ani care reprezintă judeţul Timiş. Aceşti copii nu 
primesc nici un ban dar fac sport din pasiune. Astfel, ei au reuşit în urma unor meciuri 
succesive să ajungă în finală. Acum 8 luni de zile FRF a început un campionat naţional în 
care fiecare judeţ are o echipă reprezentativă, iar echipa de fotbal care reprezintă judeţul 
Timiş a ajuns în finală şi meciul se va juca în data de 7 iunie, la ora 20, în nocturnă.  
  
 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Da, dar eu ştiam că astă seară va avea desfăşurarea  meciului.  
 
 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
 Nu, sigur meciul va avea loc în data de 7 iunie, la ora 10, întrucât turul se joacă la 
Timişoara, iar returul pe Mogoşoaia.  Deci, mai avem la dispoziţie o săptămână să ne 
mobilizăm şi să-i ajutăm aşa cum trebuie.  
  

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Sper că ştiţi că i-am sprijinit deja, prin Agenda Culturală. Le vom pune la dispoziţie 
stadionul pentru că acei copii au dorit să joace finala în nocturnă. Consider că e bine să 
promovăm aceşti copii şi va fi un eveniment special pentru ei faptul că joacă, pentru prima 
dată în nocturnă.  
 În plus, Inspectoratul Şcolar Timiş ne-a asigurat că vor veni cât mai multe şcoli să 
susţină selecţionata copiilor din judeţul Timiş. Felicitări lor pentru acest lucru. Sunt întru 
totul de acord cu dumneavoastră.  
 
 Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
 Da, mai avem o săptămână să ne mobilizăm şi să umplem stadionul pentru aceşti 
copii. Nu numai Poli merită acest lucru şi trebuie să arătăm că nu ne pasă doar de Clubul 
Poli care face acest sport pe bani ci şi de aceşti copii care fac acest lucru din pasiune şi 
se pare că au rezultate destul de bune pentru că au ajuns într-o finală şi sunt în lupta 
pentru locul I cu o echipă din Bucureşti.  
 
 
 



 29

 Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
 Cu această ocazie aş vrea să adaug faptul că sâmbătă şi duminică s-a desfăşurat 
crosul olimpic şi crosul DKMT. Domnul consilier judeţean Răvăşilă Florin s-a ocupat de 
acest lucru şi îi mulţumesc pentru felul în care a făcut-o.  
 Ca invitat special a fost doamna Gabi Szabo şi domnia sa a înmânat premiile. De 
asemenea, îi mulţumesc pe această cale şi domnului Robu pentru că domnia sa a 
acceptat să se desfăşoare competiţia  pe stadionul Universităţii Politehnica.  
 Au mai fost invitaţi din Voivodina, din Ungaria, a fost o cupă a DKMT, au fost 
prezenţi mulţi copii dar şi persoane cu dizabilităţi care au concurat în această competiţie 
sub egida Consiliului Judeţean Timiş.  
  

Domnul consilier judeţean Florin Răvăşilă 
 Da, aşa este, iar cupa transmisibilă a fost câştigată de reprezentativa României şi 
ea va fi adusă la consiliul judeţean până anul viitor.  
 
 Domnul vicepreşedinte Adam Crăciunescu 
 Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, după cum ştim începând cu 01 martie 2010 
Camera Agricolă a judeţului Timiş a trecut în subordinea consiliului judeţean.  Din acest 
motiv şi pentru că a trecut mai bine de un an, am rugămintea ca pentru următoarea 
şedinţă de plen a consiliului judeţean să ni se pună la dispoziţie un raport, o informare cu 
ce s-a întâmplat  la nivelul acestei camere agricole.  Din câte aţi văzut au fost foarte 
multe discuţii între autorităţile locale şi camerele agricole. Deşi, Camera Agricolă a 
judeţului Timiş este în subordinea consiliului judeţean, la nivelul acestuia nu se ştie nimic.  
 

Domnul preşedinte Constantin Ostaficiuc 
Da, sunt de acord cu dumneavoastră.  
Dacă mai sunt şi alte intervenţii? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 

închise lucrările  şedinţei ordinare a Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ,     
   Constantin OSTAFICIUC         Petrişor NĂDĂŞTEAN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RED/C.A 
DACT/C.A 


